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This title includes a reading guide. Terrible, unspeakable things happened to Sethe at
Sweet Home, the farm where she lived as a slave for so many years until she escaped
to Ohio. Her new life is full of hope but eighteen years later she is still not free. Sethe's
new home is not only haunted by the memories of her past but also by the ghost of her
baby, who died nameless and whose tombstone is engraved with a single word:
beloved.
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标签

小说

非裔

英文原版

美国

种族

新奴隶叙事

文学

奴隶制

评论

为什么读着读着变成意识流了。。读着读着又变成魔幻剧了。。。苍天啊。。是我才疏
学浅的关系么。。。TAT

-----------------------------
She considered love a serious disability.

-----------------------------
任何族裔文学都不可避免地产生读者层面的隔阂效应。优秀作家总会把特殊身份议题和
人性共同的探索之间的矛盾放置在一个比较平衡的位置。

-----------------------------
写得确实很好，就是不大喜欢呢…非裔美国文学似乎总难摆脱这种苦大仇深…



-----------------------------
没看懂。
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